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 Статья подготовлена в рамках круглого стола на тему «Европейская социальная хартия: 
Возможные пути модернизации» и ставит целью анализ возможностей дальнейшей имплемен-
тации и реформирования доктринального для Старого Света документа в области социальной 
политики. Описываются как важнейшие новации, зафиксированные в Хартии, так и 60-лет-
няя практика их реализации в рамках национальных правовых систем. На примере СССР и 
Российской Федерации исследуется вопрос о влиянии Хартии на уровне странового законода-
тельства и возможностях его дальнейшего совершенствования.
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The article is prepared within the framework of the round table discussion on the subject: 
The European Social Charter: Possible Modernization Paths and is aimed at an analysis of opportunities 
for further implementation and reformation of the social policy document that bears a doctrinal 
character for the Old World. The author describes essential novelties fixed in the Charter and the 60-year 
practice of the implementation thereof in national legal systems. Based on the example of the USSR and 
the Russian Federation, the paper studies the issue of the influence of the Charter on the level of country 
laws and opportunities for its further improvement.
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